
 

Bestyrelsesmøde 
Grundejerforeningen Fuglevang 

 
Dato 01.05.2019 
På mødet deltog: STS, BP, CA, RE 
 
1. Godkendelse af referat. 

 
Ingen. 
 
2. Seneste nyt og adhoc opgaver 
 
Under de enkelte opgaver 
 
3. Økonomi. 
 
Igangsætning af opkrævning af kontingent for 2019. Skal omdeles her i Maj. 
Økonomien som vanlig positiv. 
 
4. Antennen. 
 
Faktura for leje for 2019 er fremsendt.  
 
5. Grønne områder. 
 
Falkevænget 12 har spurgt om grundejerforeningen vil fjerne det endebed ud til østlig sti. 
Bestyrelsen har godkendt kravet og få plantet græs som holdes af foreningens gartner. 
Endebede for 2019 er færdig og ser rigtig flotte ud. Hækkene er plantet og græsset er 
sået...skønt :-)  
 
6. Fester/arrangementer. 
 
Intet nyt. 
 
7. Vedtægter. 
 
Intet nyt. 
 
8. Generalforsamling 
 
Intet nyt. 
 
 



9. Meddelelser til grundejerne 
 
Kontingent omdeles i Maj. 
Endelig referat omdeles ikke, men kan downloades på foreningens hjemmeside. Bestyrelsen 
mener ikke det er tidssvarende at omdele så meget papir. Fremadrettet vil kun 
opkrævninger, indkaldelse til ordinære- og ekstraordinære generalforsamlinger omdeles 
manuelt iht til vedtægter. Dette er også meldt ud på foreningens facebook side. 
 
10. Fastlæggelse af næste møder 
 
4. Juni - RE 
30. Juli - BP 
 
11. Eventuelt 
 
Som aftalt under generalforsamling omkring fiber, har vi haft kontakt til 

- YouSee, TDC fællessalg, som henviste til YouSee. Pr. 30. April er der stadig ingen 
horisont fra YouSee foreløbig. 

- WaHoo har ingen interesse i projekter i vores område. 
- SEAS NV - Fibia laver kun projekter i deres nærområde, altså der hvor de leverer 

strøm. 
 
Som det ser ud nu, så er det ikke nemt. Vi afventer og følger op således vi kan melde noget 
positivt. 
 
Kirke Såby, den 1. Maj 2019 
 
Remy Engqvist 
Sekretær 
 


